

《单词百科:kickbacks是什么意思?kickbacks怎么发音?kickbacks的解释和用法》

英语单词kickbacks是什么意思?kickbacks怎么读?kickbacks怎么发音?简答网为您整理了kickbacks的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



kickbacks怎么读

kickbacks的读音: ['kɪk bækz]

kickbacks的意思

1、n. 激烈反应(kickback的名词复数); 佣金, 回扣;

kickbacks的双语例句

1、Graft or kickbacks paid to officials or law enforcement authorities.

暗中付给官员或执法人员的回扣.

2、Is receiving or giving gratuities , favors, or kickbacks prohibited?

收取任何回扣、赠品、招待等是被禁止的吗？

3、The gifts are essentially bribes or kickbacks, and they are prohibited under Chinese law.

这些礼物本质上就是贿赂或者是回扣，这些在中国法律上是被禁止的。

4、Moreover, the company will still make money if I take kickbacks.

何况，我拿回扣公司仍然赚钱。

5、Are there awareness programs to advise purchasing personnel of the consequences of accepting or soliciting kickbacks?

存在针对采购人员接受或要求回扣的处罚后果的提醒程序吗？

6、The construction company has been taken to court for giving kickbacks to the local politicians.

这家建筑公司因给当地政客回扣被起诉。

7、Members of their administrations received kickbacks and bribes from lobbyists and businessmen.

他们的管理层人员收受来自说客和商人的佣金和贿赂。

8、Contracts for big projects in Brazil have been an invitation to collect kickbacks in the past.

大型工程的合同就是一张收回旧日薪金的请柬。

9、Using accept bribes, kickbacks or illegal benefits.

利用职权收受贿赂、回扣或其它不法利益者。

以上是简答网为您整理的kickbacks怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于kickbacks

的用法、kickbacks的释义、

kickbacks的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/kickbacks>

